
بازی الهلال مقابل پرســپولیس علاوه 
شکست  ایران،  نماینده  شکســت  بر 
مقابل  ایران  ورزشی  مدیریت  و  ورزش 

عربستانی ها بود.
به گزارش خبرآنلاین، همه ما آن شب باختیم. 
فرقی نمی کرد طرفدار پرســپولیس باشی یا 
اســتقلال یا هر تیمی دیگر. وقتی ورزشگاه 
زیبای کینگدام آرهنا را دیدیم باختیم. وقتی 
چمن مخملی سبز رنگش به چشمان خورد، 
باختیم. حتی قبل از سوت آغاز بازی. حتی 
در بازی هواداری هم به عربستانی ها باختیم. 
هوادارانی که بدون هیچ مشکلی و شکستن 
در اســتادیوم، راحت سر جای شان نشستند 
و تیم شان را تشــویق کردند و از بازی لذت 
بردنــد. آن هم در روزهایی که حتی بهترین 
استادیوم فوتبال ما صندلی هایش نه شماره 
دارد، نه دوربین کنترل چهره برای شناسایی 

تماشاگران متخلف.
شرایط میزبانی را حتی نداریم

باید قبول کنیم که خیلی وقت اســت بازی 
را به رقبای حاشــیه خلیج فارس باختیم. از 

همان زمانی که در باد فدراســیون ۵ ستاره 
خوابیدیم اما آنها جــام ملتها و جام جهانی 
برگزار کردند اما ما از برگزاری بازی های لیگ 
ابتدایی ترین  عاجز هســتیم و تیم های مان 
امکانــات لازم را ندارند اما هر چندســال با 
اینکه می دانیم AFC به ما امتیاز میزبانی 
نمی دهد اما بــرای میزبانی جام ملت های 
آسیا کاندیدا می شویم تا شاید دلمان خوش 

شود. 
تیم های ما هنوز شرایط میزبانی را ندارند و 
به عنوان مثال نســاجی با قهرمانی در جام 
حذفی راهی لیگ قهرمانان آســیا شد اما به 
جای اینکه بازی هایش در قائمشهر و مقابل 
چشمان همشهری هایشــان برگزار شود، به 
آزادی کوچ کردنــد. آنها حتی برای تمرین 
روزانــه در تهران حضــور دارند و حتی یک 
زمین تمرین مناسبت در شمال کشور برای 

این تیم پیدا نمی شود. 
استقلال و پرسپولیس دو تیم پرطرفدار که 
سالها بر سر قهرمانی هایشان در آسیا و لیگ 
با یکدیگر کری داشتند، هفته ای چندبار بین 

غرب و شــرق تهران در حرکت هســتند تا 
شاید یک زمین نسبتا مناسب برای تمرین 
پیدا کنند و همچنان شرایط میزبانی کامل 
در استادیوم آزادی را ندارند و مجبور هستند 

به قلعه حسن خان بروند.  
پایان باز بازسازی استادیوم آزادی

در حالی پرســپولیس و اســتقلال پس از 
نزدیــک به یک ســال به اســتادیوم آزادی 
برگشــتند که دو سال از شــروع تعمیرات 
و بازسازی این اســتادیوم می گذرد و هنوز 
مشخص نیست چه زمانی به پایان می رسد. 
در دو بازی اخیری که در اســتادیوم آزادی 
برگزار شده، مشخص شد که همچنان بیش 
از نیمی از تعمیرات این ورزشگاه باقی مانده 
و در این دو سال تنها بخش غربی ورزشگاه 

بازسازی شد. 
این در حالی اســت که اســتادیوم کینگدام 
آره نا شــهر ریاض تنها در ۱۸۰ روز ساخته 
شــد و علاوه بر برگزاری مسابقات فوتبال، 
میزبان بســکتبال، تنیس، بوکس و تعدادی 
از ورزش های مختلف بوده و همچنین دارای 

یک سالن تئاتر است.
ظرفیت این استادیوم برای مسابقات فوتبال 
به ۲۶ هــزار نفر می رســد، در حالی که در 
صورت برگــزاری رویدادهــای دیگر مانند 
کنسرت به چهل هزار تماشاگر می رسد. این 
مجموعه برای برگزاری کنســرت ها و سایر 
رویدادهــای مختلــف در رویدادهای فصل 

ریاض ساخته شد.
اســتادیوم جدید به گونه ای طراحی شــده 
اســت که از همه جهات بسته و سرپوشیده 
باشــد. این مجموعه در مکان مشــخصی از 
پایتخت عربســتان واقع شده است. به گفته 
وبســایت Stadiumdb که متخصص آمار 
ورزشــگاه های فوتبال در جهان اســت، این 
استادیوم یکی از ســریع ترین استادیوم های 

ساخته شده در جهان به حساب می آید.
ایــن اســتادیوم دارای یکــی از بهتریــن 
سیســتم های روشنایی در اســتادیوم های 
عربستان سعودی و خاورمیانه است. کینگدام 
آرنا در زمینی به مساحت بیش از ۲۰۰ هزار 
مترمربع ساخته شده است. ارتفاع ورزشگاه 
۴۶ متــر و طــول آن ۱۰۵ متــر و عــرض 
اســتادیوم ۶۸ متر اســت که طبق آخرین 
اطلاعیه، گنجایش ۲۶ هزار تماشاگر را دارد. 
اتاق های مجلل بــرای مهمان های خاص و 
کابین های VIP که می تواند حدود ۳۵۰ نفر 

را در خود جای دهد.
فیلمبرداری و کیفیت بی نظیر تصاویر

پخش تصاویــر تلویزیونی دیــدار الهلال و 
پرسپولیس، باعث حیرت و شگفتی بینندگان 
تلویزیونی شــد. ســبک جدیــدی در نوع 
فیلمبــرداری که کاملا به بازی های رایانه ای 
PES و فیفا شــبیه بود. در این مســابقه، 
سبک جدیدی از فیلمبرداری با دوربین های 
هلی شات انجام شد که با عبور از بالای سر 
تماشاگران حاضر در ورزشــگاه، حتی وارد 
زمین مسابقه شده و در فاصله بسیار نزدیکی 
از بازیکنان قرار می گرفت. این در حالی است 
که هنوز مراکز صداوسیما در بیشتر استان ها 
نتوانستند کیفیت پخش را به HD برسانند 
و تماشــای بازی های برای علاقه مندان به 

فوتبال، زجرآور شده است.

اعلام یک تصمیم جنجالی از سوی کمیته 
ملی المپیک بدون مشــورت با اعضای 
هیات اجرایی و وزارت ورزش گلایه هایی 
را به همراه داشته است و البته با پاسخ 

محکم وزیر ورزش هم روبه رو شد.
به گزارش ایســنا، کمیته ملی المپیک اخیرا 
تصمیماتی گرفته که بسیار ناگهانی بوده و به 
اعضای هیات اجرایی هم اطلاع داده نشده اند 
و البته پر حرف و حدیث هم از کار درآمده اند.
اولین تصمیم ناگهانی محمود خســروی وفا 
معرفی سرپرســت دبیر کلی بود. در جلسه 
هیات اجرایی درباره انتخاب دبیر کل صحبت 
شد اما جایگزین مناف هاشمی به طور رسمی 
معرفی نشــد. خســروی وفا دقیقــا یک روز 
پس از آن جلســه محمد تابــع را به عنوان 
جایگزین مناف هاشــمی معرفی کرد. حتی 
خود خســروی وفا هم در نشست با رسانه ها 
اعلام کرد اعضای هیــات اجرایی در جریان 
این انتخاب نبودند! هر چند انتخاب سرپرست 
نیاز به تایید هیات اجرایی ندارد اما بهتر بود 
حداقل اعضا از این تصمیم مطلع می شدند و 

سپس رسانه ای می شد.
دومیــن مورد تصمیم کمیتــه ملی المپیک 
برای خارج کردن بازی های کشورهای اسلامی 
و جوانــان بحرین از دســتور کارش بود. این 
تصمیم توسط تابع، سرپرست دبیر کلی اعلام 

شد. پس از آن دو نفر از اعضای هیات اجرایی 
اعلام کردند در جریان این تصمیم نبودند!

غلامرضــا نوروزی، نایب رئیــس کمیته ملی 
المپیــک، در حاشــیه مجمــع انتخاباتــی 
فدراسیون پزشــکی - ورزشی در این باره به 
خبرنگاران اعلام کرد: آن را در اخبار شنیدم 
و قطعا در هیات اجرایــی راجع به آن بحث 
می کنیم اما همیشــه برنامه ما این بوده که 
وحدت و اتحاد را بین کمیته ملی المپیک و 

وزارت ورزش حفظ کنیم.
بهداد ســلیمی، عضو هیــات اجرایی، هم از 
بی خبری اعضای هیات اجرایی گلایه داشت 
و در نشست خبری در این باره گفت: علی رغم 
اینکه در جلســات هیات اجرایی حضور دارم 
تمام اخبار را از طریق رسانه ها مطلع می شوم 
و ایــن گلایه را داشــتم و انتظــار دارم اول 
مشورت گرفته شود و به اعضای هیات اجرایی 
حرمت گذاشته شود یا حداقل قبل از اعلام، 
ما را هم در جریان بگذارند. امیدوارم این رویه 
اصلاح شود. شنیده شده است برخی اعضای 
هیــات اجرایی نارضایتی خود را اعلام کردند 
که چرا نه مشورتی با اعضا شده و نه حداقل به 
آنها اطلاع داده شده است که چنین تصمیمی 

گرفته اند.
البتــه این تصمیم هــای ناگهانی با پاســخ 
محکمی از سوی احمد دنیامالی، وزیر ورزش 

و جوانان، همراه بود و او به صراحت اعلام کرد: 
تصمیم گیــری در این زمینه بــر عهده وزیر 
ورزش یا بالاتر از آن در هیات دولت اســت. 
شــخصا پای کار هســتم، هر هفته با چهار 
فدراســیون جلســه دارم، کاروان ورزشی ما 
ســال آینده با قدرت در بازی های کشورهای 
اســلامی و بازی های آسیایی جوانان شرکت 

می کند.
از طرفــی اگر کمیتــه ملی المپیــک برای 
رویدادهای سال آینده از لحاظ مالی با مشکل 
مواجه است و نیاز به پول دارد، چرا سرپرست 
دبیرکل کمیتــه ملی المپیک به جای تلاش 
برای حل این مشکل مالی، عصر همان روز که 

این خبر جنجالی را اعلام کرد، همراه کاروان 
ایران به بازی های آسیایی زمستانی به چین 

رفت؟
به هــر حال یکی از وظایــف دبیر کل طبق 

اساسنامه تنظیم بودجه است.
این تصمیــم ناگهانی کمیتــه ملی المپیک 
بــا نارضایتی اعضای هیات اجرایی و پاســخ 
محکم وزیــر ورزش همراه بــود و باید دید 
رئیــس کمیته و سرپرســت دبیرکلی از این 
پس قبل از اعلام چنین تصمیمات حساسی 
با مســئولان دستگاه خود و همچنین وزارت 
ورزش مشــورت می کنند یا همچنان باید در 

انتظار تصمیمات غافلگیرکننده بود.

شبی که ورزش ایران به عربستان باخت

کینگدام آرنا درسی برای مدیران ایران

تصمیم عجیبی که برای کمیته ملی المپیک حاشیه ساز شد

بازی های آسیایی در تهران برگزار می شود

رئیس فدراســیون فوتبــال ایران گفت: صحبت خاصی دربــاره عزیزی خادم و 
کفاشــیان ندارم. ارکان برگزاری انتخابات مستقل هستند و من دخالتی در کار 
آن ها انجام نمی دهم. به گزارش ایرنا، مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال ایران 
در حاشــیه پنجمین دوره مسابقات کشوری فوتسال فرشتگان سندرم داون در 
جمع خبرنگاران اظهار داشت: خیلی خوشحالم که در این مراسم شرکت می کنم. 
هر کاری که از دست مان بر بیاید قطعا کمک خواهیم کرد. برگزاری این مسابقات 
کار درستی است. امیدوارم در ادامه این قشر بتواند بیشتر به سمت ورزش بیاید. 
وی درباره رد صلاحیت برخی از کاندیداهای ریاست فدراسیون فوتبال گفت: من 

اطلاع دقیقی از اتفاقات انتخابات فدراسیون ندارم.
رئیس فدراسیون فوتبال ایران در مورد اظهار نظر وزیر ورزش در خصوص تجدید 
نظر در تصمیم کمیته اســتیناف در مورد علی کفاشیان و شهاب عزیزی خادم، 
یادآور شد: صحبت خاصی در خصوص این دو نفر ندارم و نظر نمی دهم. فقط این 
را می گویم که ارکان  برگزاری انتخابات مستقل هستند. تاج درباره سقف بودجه 
تیم ها گفت:  اگر ســقف بودجه در دستور کار نبود، قطعا استقلال و پرسپولیس 
نمی توانستند مجوز حرفه ای بگیرند. هر سال این دو باشگاه به بازیکنان و مدیران 
مختلفی بدهی داشته اند و متاســفانه صورت حساب های شان هم شفاف نبوده 
اســت. در حال حاضر نمی توانم بگویم نتایج نمایندگان ایران در آسیا خوب بوده 
ولی امیدوارم آنها را سرزنش نکنیم. وی ادامه داد: بازیکنان تیم ملی از تیم های 
استقلال، پرسپولیس و سپاهان هستند و خوشبختانه ما در یک قدمی صعود به 
جام جهانی هستیم. متاسفانه عربستان در مورد باشگاه هایش هزینه های زیادی 
کرده است و امیدوارم انتظار این را نداشته باشید که پرسپولیس و استقلال هم 
آنطور هزینه کنند. رئیس فدراسیون فوتبال ایران یادآور شد: با توانایی هایی که 
داریم، تیم های مان در لیگ نخبگان و سطح دو آسیا حضور دارند. خوشبختانه با 
این امکانات کم هم توانسته ایم با تیم ملی صدرنشینی را تصاحب کنیم و شک 
ندارم در جام جهانی آینده می توانیم بدرخشــیم. تاج در خصوص بازی های تیم 
ملی کشورمان، تصریح کرد: در بحث استاندارد سازی خوشبختانه احمد دنیامالی 
و کیومرث هاشمی کمک های خیلی زیادی انجام دادند. خوشبختانه از نظر غیر 
ورزشی هم بحث امنیت تایید شده است و فکر می کنم تمامی بازی های آسیایی 
در تهران برگزار می شود. بازی های تیم ملی نیز فعلا در تهران انجام خواهد شد.

اطلاعیه باشگاه استقلال درباره انتخاب 
سرمربی خارجی

باشــگاه اســتقلال درباره انتخاب ســرمربی خارجی برای تیم فوتبال استقلال 
اطلاعیه ای صادر کرد. به گزارش تسنیم، باشگاه استقلال در اطلاعیه ای خطاب 
به هواداران نوشت: در روزهای اخیر مذاکرات فشرده ای میان مدیران ارشد باشگاه 
اســتقلال و مربیان و مدیر برنامه تعدادی از مربیان مطرح فوتبال جهان برگزار 
گردید تا نحوه همکاری و پیشنهادات آنها به صورت رسمی بررسی شود. با اتمام 
گام نخســت مذاکرات که توســط تاجرنیا رئیس هیئت مدیره و مهندس علی 
نظری جویباری مدیر عامل انجام شد، نتایج مذاکرات در جلسات شنبه و یکشنبه 
هیئت مدیره باشگاه استقلال مطرح و تصمیم گیری نهایی در خصوص گزینه های 
مربیگری انجام خواهد شد تا گام دوم مذاکرات نهایی میان مدیران ارشد باشگاه و 
گزینه های مربیگری استقلال به منظور عقد قرارداد و شروع همکاری انجام شود. 
به اطلاع هواداران محترم می رسانیم به منظور جلوگیری از هرگونه کارشکنی و 
دخالت های واسطه های غیر رسمی، سیاست هیئت مدیره باشگاه انجام مذاکره 
در فضایی آرام و بدون سر و صدا بوده و قطعا در ادامه مسیر این هدف با جدیت 
دنبال خواهد شد، بر این اساس از هواداران فهیم باشگاه استقلال خواهشمندیم 
بدون توجه به نام های مطرح شــده و گمانه زنی های اخیر اجازه دهند همچنان 
مسیر مذاکرات در سکوت کامل خبری سپری شود تا بهترین اتفاق ممکن برای 
باشــگاه بزرگ استقلال رقم بخورد. قطعا به محض قطعی شدن مذاکرات و عقد 
قرارداد رســمی، اخبار مرتبط با این موضوع از طریق رسانه های رسمی باشگاه 
اطلاع رســانی خواهد شد، همچنین از رسانه های محترم گروهی خواهشمندیم 
به منظور جلوگیری از انتشــار اسامی مختلف صرفا اخبار رسمی را از این طریق 

دنبال کنند.

رویداد

شروع بازی های آسیایی زمستانی
بعد از هشت سال

بازی های آسیایی زمستانی برای اولین بار از سال ۲۰۱۷ 
از دیروز جمعه در چین شروع  شد.

به گزارش ایســنا، بازی های آسیایی زمستانی برای اولین 
بار از سال ۲۰۱۷ برگزار می شــود و این بار شهر هاربین 
چین میزبان این دوره از بازی ها شــده اســت. بازی های 
این دوره با شعار رویای زمســتان، عشق در آسیا برگزار 

می شوند.
مراســم افتتاحیه از ســاعت ۸ عصر روز گذشته به وقت 

محلی در سالن ورزشی هاربین چین آغاز شد.
این نهمین دوره بازی های آسیایی زمستانی و اولین دوره 
از سال ۲۰۱۷ است که در شهر ساپورو ژاپن برگزار شد.

هاربین، مرکز استان هیلونگ جیانگ، پیش از این میزبان 
بازی های آسیایی زمســتانی ۱۹۹۶ بود.کاروان ایران در 
این دوره از بازی ها علاوه بر دو رشــته اســکی آلپاین و 

صحرانوردی، نمایندگانی از اسکی کوهستان نیز دارد.

انریکه:
بعد از رفتن امباپه بازیکنان به بلوغ 

بیشتری رسیده اند

ســرمربی تیم فوتبال پاری سن ژرمن گفت: خوشبختانه 
بعد از رفتن امباپه، بازیکنان تیم به بلوغ بیشتری رسیدند 
و در حال حاضر هم شــاهد این موضوع هستیم که همه 
تیم در حال پیشرفت هســتند. به گزارش ایرنا، لوییس 
انریکه ســرمربی تیم فوتبال پاری ســن ژرمن در نشست 
خبری پیش از بــازی برابر موناکو اظهار داشــت:  فصل 
گذشــته من به همه گفتم که تیم بهتری خواهیم داشت 
و در حال حاضــر این اتفاق رخ داده اســت. آن زمان که 
این حرف را زدم خیلی ها می گفتند دیگر پاری سن ژرمن 
مثل فصل های گذشته قوی نیست اما حالا شاهد هستیم 
کــه اعداد و ارقام حرف های مــن را تایید می کند. ما در 
تابستان دوست داشتیم کیلیان امباپه را نگه داریم ولی او 
دیگر از تیم رفت اما ما با نبود او هم بهترین تیم هستیم. 
وی افزود: خوشــبختانه بعد از رفتن امباپه، بازیکنان تیم 
به بلوغ بیشــتری رسیدند و در حال حاضر هم شاهد این 
موضوع هستیم همه بازیکنان تیم گل می زنند و پیشرفت 

می کنند.
سرمربی تیم پاری سن ژرمن در مورد عثمان دمبله، یادآور 
شد: من دمبله را در بارســلونا می شناختم و به نظر من 
او یک بازیکن باکیفیت است. دمبله باید رهبر پی اس جی  
باشــد، چون او پتانســیل این کار را دارد. انریکه درباره 
مصدومــان تیم اظهار کرد: در حال حاضــر و برای بازی 

مقابل موناکو فقط اشرف حکیمی را در اختیار نداریم.

بنزما در یک قدمی رونالدو
کریم بنزما در یک قدمی رسیدن به کریستیانو رونالدو در 

صدر جدول گلزنان لیگ عربستان قرار دارد.
به گزارش ایســنا، کریم بنزما و کریســتیانو رونالدو که 
سال ها در رئال مادرید کنار هم بازی کردند حالا در لیگ 
عربستان رقابت حساســی برای کسب عنوان آقای گلی 

دارند.
بنزما با گلی که برابر التعاون به ثمر رساند ۱۴ گله شد و 
حالا تنها یک گل تا رسیدن به کریستیانو رونالدو در صدر 

جدول گلزنان لیگ عربستان فاصله دارد.
البته آلکساندر میتروویچ و لئوناردو از الهلال و عبدالرزاق 
حمدالله ۱۲ گله هم در تعقیب این دو سوپراســتار قرار 

دارند.
رونالــدو در شــرایطی در صــدر جدول گلزنــان لیگ 
 عربســتان قرار دارد که به تازگی تولد چهل ســالگی اش 

را جشن گرفت.

یوکیچ در مسیر رکوردشکنی تاریخی
فوق ستاره تیم بسکتبال دنور ناگتس این شانس را دارد 

تا یک رکورد خارق العاده را در NBA به ثبت برساند.
به گزارش ایســنا، نیکولا یوکیچ موفق شد در این فصل 
)۲۰۲۵ - ۲۰۲۴(، بیســت وچهارمین تریپل دبل خود را 
به ثبت برســاند که همین موضوع باعث شــد تا سایت 
statmuse در گزارشــی، به معرفی رکــوردداران ثبت 

تریپل دبل در یک فصل لیگ NBA بپردازد.
با توجه به عملکرد فوق العــاده یوکیچ در این فصل باید 
دید که این آیا فوق ســتاره می تواند به رکورد درخشان 
خود در فصل ۲۰۲۳-۲۰۲۲ برسد یا خیر. او در آن فصل 

۲۹ تریپل دبل را با لباس دنورناگتس به ثبت رساند.

خشم اینزاگی از نمایش بازیکنان اینتر
ســرمربی اینتر از عملکرد ضعیف تیمش برابر فیورنتینا 
انتقاد کرد. به گزارش ایسنا، اینتر پنجشنبه شب در بازی 
عقب افتــاده از هفته چهاردهم ســری آ برابــر فیورنتینا 
نمایشــی دور از انتظار داشت و با سه گل شکست خورد. 
ویولا به لطــف گل لوکا رانیری و دبل مویزه کین ســه 

امتیاز بازی را به دست آورد. 
ســیمونه اینزاگی، سرمربی اینتر، در پایان بازی گفت: ما 
کاملا به هم ریخته و بســیار بد بازی کردیم. همه چیز را 
از دســت داده بودیم. سزاوار شکست بودیم. به فیورنتینا 

تبریک می گویم. 
ما آنقدر خوب عمل نکردیــم که بتوانیم حریف را تحت 
فشار قرار دهیم. آنچه خیلی عصبانی ام کرده است نتیجه 
نیست بلکه عملکرد ضعیفمان است. در این دیدار اینتر با 
زوج هجومی لائوتارو مارتینس و مارکوس تورام در زمین 
حاضر شد و مهدی طارمی، بازیکن ایرانی اش را از دقیقه 

۸۲ راهی میدان کرد.

اخبار کوتاه
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پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: 
ســهراب بختیاری زاده در شــرایطی 
مسوولیت تیم را بر عهده گرفت که نه 
در ابتدای فصل تیم را بســت و نه پس 
استقلال  موســیمانه  پیتسو  حضور  از 
با تفکــرات وی تمرین کــرد. بنابراین 
انتقاداتی که علیه وی مطرح می شــود، 

درست نیست.
به گزارش ایرنا، بدون شک علی جباری یک 
نام ماندگار و ویــژه، نه تنها در تاریخ فوتبال 
اســتقلال بلکه فوتبال ایران اســت. کاپیتان 
سابق اســتقلال و تیم ملی که جام قهرمانی 
باشگاه های آسیا و جام ملت های آسیا را بالای 
سر برد و از سوی هواداران دو آتشه آن سال ها 

اولین سلطان فوتبال ایران لقب گرفت.
جباری که سال هاست به عنوان رئیس کمیته 
پیشکسوتان باشگاه استقلال فعالیت می کند، 

در گفتگو با خبرنگار ورزشــی ایرنا با اشــاره 
به تســاوی آبی پوشــان در هفته هفتم لیگ 
نخبگان آســیا مقابل الشــرطه عراق ،اظهار 
داشت: واقعا حیف شد، استقلال می توانست 
برنده بازی باشد اما این مهم شکل نگرفت و 

پیروزی با تساوی عوض شد.
وی افزود: استقلال در این مسابقه چندان بد 
کار نکرد؛ شــاید می شد تعویض های بهتری 
صورت بگیرد اما چند موقعیت مناسب برای 
گلزنی خلق شــد که از دست رفت. به عنوان 
نمونه ضربه محمدرضا آزادی به تیرک برخورد 
کرد، توپ رامین رضاییان با کمترین اختلاف 
به خارج رفت و شوت آرش رضاوند به شکل 
عجیبی توسط دروازه بان الشرطه دفع شد. دو 
گل اســتقلال آفساید گرفته شد که معتقدم 
اگــر این اتفاقات رخ نمی داد بازی به شــکل 

دیگری خاتمه پیدا می کرد.

پیشکسوت خاطرنشــان کرد: استقلال هنوز 
شــانس صعود به مرحله بعدی لیگ نخبگان 
آســیا را دارد. اســتقلال این تــوان را دارد 
در آخریــن بازی خود مقابــل الریان قطر به 
برتری دست پیدا کند و جشن صعود بگیرد. 
آبی پوشــان در تاریخ خــود روزهای خوب و 
خاطره انگیزی را در آسیا پشت سر گذاشته اند، 
آبی ها دســت به کارهای بزرگی زده اند و من 
امیدوارم که در آخرین بازی استقلال در این 
رقابت ها اتفاق شــیرینی رقم بخورد که همه 
هــواداران این تیم از آن لــذت ببرند.جباری 
تصریح کرد: مدیران باشگاه استقلال به دنبال 
جذب یــک مربی بزرگ خارجی هســتند و 
امیدوارم این اتفاق هر چه ســریعتر رخ داده 
و مربی  بزرگی که بتواند استقلال را به جایگاه 
واقعی اش برساند، هدایت این تیم را بر عهده 
بگیرد. وی با انتقاد از هجمه ای که علیه سهراب 
بختیاری زاده مطرح شده است،گفت: در این 
مقطــع زمانی بهتر از ســهراب بختیاری زاده 
برای هدایت اســتقلال وجود نداشــت. او در 
شرایطی مسئولیت فنی را بر عهده گرفت که 
نه در ابتدای فصل تیم را بســت و نه پس از 
حضور پیتســو موسیمانه استقلال با تفکرات 
وی تمرین کــرد. بنابراین انتقاداتی که علیه 
وی مطرح می شود، منصفانه نیست. کاپیتان 
اسبق استقلال ادامه داد: باشگاه استقلال باید 

با صبر و حوصله مربی خارجی را انتخاب کند، 
باید فردی بیاید که شناخت کامل از فوتبال 
ایران داشــته و کارنامه پرباری داشته باشد. 
سال ها پیش وقتی اســتقلال به دسته سوم 
رفت، من که سرپرست بودم نزد اعضای هیات 
مدیــره رفتم و به آنها گفتــم در این برهه با 
مربی ایرانی نمی توانیم از بحران خارج شویم 
و باید یک مربی خارجی به استقلال بیاوریم. 
پیشــنهاد من در هیات مدیره تصویب شد و 
ســکوموروخوف به ایران آمد. با او به راحتی 
صعود کردیم و قهرمان جام حذفی شــدیم. 
جباری تاکید کرد: باید در نظر داشــت مربی 
خارجی در کوتاه مدت نمی تواند اثرگذار باشد 
و بایــد به او زمــان داد. اگر مربی خارجی به 
استقلال آمد نباید انتظار داشته باشیم در این 
فصــل معجره کند؛ چرا که فصل تقریبا برای 
استقلال تمام شده است. باید او به شناخت از 
فوتبال ایران و بازیکنان رسیده و برای فصل 
بعد برنامه ریزی کند. وی در پایان گفت: این 
روزهای تلخ به طور حتم برای اســتقلال به 
پایان خواهد رسید اما انتظار می رود هواداران 
صبر و حوصله داشته و پشتیبان باشگاه باشند 
تا تصمیات خوبی گرفته شود. هواداران نباید 
تحت تاثیر فضای مجازی قرار بگیرند، آنها به 
خوبی می دانند هر وقت اســتقلال را حمایت 

کرده اند اتفاقات خوبی رخ داده است.

جباری:  

استقلال مربی با سابقه می خواهد

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر

نظر به دســتور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ســاختمان های فاقد سند 
رســمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور 
مستقر در واحد ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای 

لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد.
املاک متقاضی واقع در قریه حوضکتی پلاک ۱۱ اصلی بخش ۳ قشلاقی کلاسه ۱۴۰۱/۱۸۰۹
رای شــماره ۱۴۰۳۶۰۳۱۰۰۰۷۰۳۳۷۳۵ پلاک ۹۸۶ فرعی خانم فریبا حقیقت پژوه نظری 
فرزند محمد علی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین کاربری کشاورزی به مساحت ۵۶۴.۸۲ 
متر مربع به اســتثناء مقدار ۱۰.۰۵ متر بستر نهر داخلی خریداری بدون واسطه با واسطه از 

آقایان مهدی مشهدی قاسم مهر و مسعود مرتضوی و حمید رضا استاد میرزا کاشانی
لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند 
رســمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت بــه فاصله ۱۵ روز از طریق این 
روزنامه محلی / کثیرالانتشــار در شــهرها منتشر و در روســتاها علاوه بر انتشار آگهی رای 
هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم 
دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض 
گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند 
مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه .نیست بدیهی است 
برابر ماده ۱۳ آئین نامه مذکور در مورد قســمتی از املاکی که قبلا اظهارنامه ثبتی پذیرفته 
نشده واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتب را در اولین 
آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان به اطلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در 
جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی 

منتشر می نماید.                    م الف: ۱۸۷۸۶۸۱
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱403/۱۱/20

علی اکبر مقدسی فر تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱403/۱2/04
رئیس اداره است اسناد و املاک نوشهر

آگهی ماده 3 و 13 آئین نامه تعیین تکلیف اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره ۱۴۰۳۶۰۳۱۳۰۰۵۰۱۴۶۷۶ مــورخ ۱۴۰۳/۱۱/۰۲ هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی ســاختمان های فاقد سند 

رسمی مستقر در واحد ثبتی نقده تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی:
۱- ششــدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۲۲۱ متر مربع به شماره پلاک 
۱۱۶۸ فرعــی از ۹۸- اصلی حوزه ثبت ملک نقده بخش ۱۱ ارومیه به نام قمر 

عبدالهی فرزند عزیز واقع در نقده قریه کهل.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نماید. بدیهی اســت در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند صادر خواهد شد.

شناسه آگهی: ۱۸۷۷۶0۸
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱403/۱۱/2۷
سجاد پورحیدرتاریخ انتشار نوبت دوم: ۱403/۱2/۱3

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نقده

وزیر ورزش و جوانان با اشــاره به روند 
بررســی صلاحیت نامزدهای انتخابات 
فدراســیون فوتبال، گفــت: امیدوارم 
دوستان فضا را به سمتی ببرند که رقابت 

شکل بگیرد.
به گزارش تسنیم، احمد دنیامالی درباره شایعه 
حضــورش در وزارت راه گفت: ســابقه من، 
سابقه کار عمرانی و حمل و نقلی است. بحث 

این موضوع از مجلس شــروع شد و موضوع 
تفکیک وزارت راه و مسکن بود که البته دولت 
با آن مخالف اســت، چون برای کشور هزینه 
دارد. وقتی این کار را قبول کردم، گفتم اینجا 
هســتم. ضمن اینکه سیاست دولت هم این 

نیست. دنیامالی با اشاره به برخی فدراسیون ها 
از جمله فوتبال گفت: من خودم کارشــناس 
هســتم، ما پروتکل ها و چارچوب ها را رعایت 
می کنیم و به هیچ وجه دخالت نمی کنیم، اما 
نظارت داریــم. من اجازه نمی دهم که کار به 

ورود یک مرجع خارجی بکشد، حتی درباره 
فدراســیون فوتبال. ما آنقــدر دقیق رعایت 
می کنیم که ورود نکنند. وقتی پول می دهیم 

باید نظارت هم داشته باشیم.
دنیامالی درباره انتخابات فدراسیون فوتبال و 
رای کمیته بدوی و اســتیناف و رد صلاحیت 
کفاشیان و عزیزی خادم گفت: باید به صورت 

رسمی منتظر باشیم که اسامی اعلام شود. 

دنیامالی:  

فدراسیون فوتبال، انتخابات را رقابتی کند


